



Suite / Bureau 201
685, rue Bloem Street
North Bay, ON P1B 4Z5
(705) 472-8840
Toll free/sans frais: 1-833-622-1636
Fax/Télec. : (705) 472-3170
www.npssts.ca

SAFE – RELIABLE - EQUITABLE - RESPONSIVE

SÉCURITAIRE – FIABLE - ÉQUITABLE - ATTENTIF

COMMUNIQUÉ

2026-02-23

Dear Parents, Guardians and Students

Re: UPDATE –NO AGREEMENT REACHED BETWEEN DRIVERS AND ALOUETTE BUS LINES

As you are aware, Routes contracted through Alouette Bus Lines were cancelled on Monday February 23rd, 2026, as a result of an Operator Labour Dispute. Drivers voted during that day on the latest offer from the employer and have opted not to accept the offer. Therefore, the suspension of service will continue until further notice.

Families are responsible for making alternative arrangements for their children to travel to and from school. The NPSSTS is continuing to work on a contingency plan for alternate service delivery, subject to available resources on a priority basis. We will communicate any routing changes directly to the affected families as solutions are developed and ready for implementation.

Yours truly,

Chuck Seguin
Executive Director – NPSSTS



Suite / Bureau 201
685, rue Bloem Street
North Bay, ON P1B 4Z5
(705) 472-8840
Toll free/sans frais: 1-833-622-1636
Fax/Télec. : (705) 472-3170
www.npssts.ca

SAFE – RELIABLE - EQUITABLE - RESPONSIVE

SÉCURITAIRE – FIABLE - ÉQUITABLE - ATTENTIF

COMMUNIQUÉ

2026-02-23

Chers parents, tuteurs et élèves

Objet : MISE À JOUR – AUCUN ACCORD CONCLU ENTRE LES CHAUFFEURS ET ALOUETTE BUS LINES

Comme vous le savez, les routes sous contrats avec Alouette Bus Lines ont été annulées le lundi 23 février 2026, à la suite d'un conflit de travail. Les chauffeurs ont voté ce jour-là sur la dernière offre de l'employeur et ont choisi de ne pas accepter l'offre. Par conséquent, la suspension du service se poursuivra jusqu'à nouvel ordre.

Les familles sont responsables de prendre des dispositions alternatives pour que leurs enfants puissent aller et revenir de l'école. Le STSNPS continue de travailler sur un plan de contingence pour la prestation de services alternatifs, sous réserve des ressources disponibles en priorité. Nous communiquerons tout changement de routes directement aux familles concernées au fur et à mesure que les solutions seront développées et prêtes à être mises en œuvre.

Le vôtre,

Chuck Seguin
Directeur exécutif - STSNPS